
 

 

 

 

 

ÅRSBERETNING 
 

for 2021. 
 

INNS HYTTEEIERFORENING 
 

 

Styret har bestått av følgende personer etter årsmøte 2. mars 2021: 

Leder:  Gunnar Nossum 

Kasserer:  Bodil Runde 

Sekretær:  Vigdis Skrove 

Styremedlem:  Harry Olsen 

Styremedlem:  Petter Ivar Valbekmo 

Vara:   Roar Kvernmo. Roar har vært innkalt til alle møtene 

Revisor:  Heidi Røstad Aunan og Odd Eilif Norum 

Valgkomité:  Olav Tessem, Einar Lund og Odd Ivar Jensen 

 

Inns har hatt følgende representanter i Sandvika og Finnvola Skiløyper:  

Petter Ivar Valbekmo og Stig Krogstad 
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Styret har hatt 4 ordinære styremøter, i tillegg har styret hatt nødvendig kontakt gjennom e-post og 

telefon. Årsmøte for 2020 ble for første gang gjennomført som et digitalt årsmøte.  

Også 2021 har vært et annerledes år – sterkt preget av Corona. Styreaktiviteten har vært mindre enn 

normalt og vi har i større grad brukt e-post og telefon enn tidligere år. Det har heller ikke vært 

behandlet så mange saker. Vil ta med de viktigste hendelsene/sakene.  

Styret arbeider også med å få laget en informasjonsbrosjyre.  

Brøyting  
Er ferdig med første året av femårskontrakten med Trøndelag Entreprenør AS og på våren 2021 ble 

det gjennomført en grundig evaluering. Begge partene var godt fornøyd, men enkelt mindre punkter 

ble justert og presisert og hytteierforeningen ser fram til et videre godt samarbeid.  

Gruppe på Facebook (Sandvika snøbrøyting) er fortsatt ivrig brukt og Trøndelag Entreprenør AS er 

flinke til å legge ut informasjon om når vi kan forvente at det er brøytet og evt. problemer som gjør 

at de ikke rekker å bli ferdig til avtalt tid.  

 

 

Skiløyper 
Det siste året er det gjort lite endringer i forhold til 

skiløypene.  

På årsmøte til Sandvika og Finnvola Skiløyper ble det 

besluttet å ikke kjøre den merkede løypa fra 

Breivatnet til Gamma. Bortsett fra denne endringen 

er det de samme løypene som tidligere år som kjøres 

opp. 

Ellers er det fortsatt Røde kors som fortar 

løypekjøringen på vegne av Sandvika og Finnvola 

Skiløyper.  

Også i forhold til skiløypene er det opprettet en 

offentlig gruppe på Facebook (Sandvika og Finnvola 

Skiløyper) som informerer om skiløypene.  

Avtale med https://skisporet.no/ gjelder fortsatt slik 

at vi hele tiden har oppdatert informasjon om 

løypene i vårt område er kjørt eller ikke. 

https://skisporet.no/
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Båt på Bellingen 
Båten som ble innkjøpt for to år siden er plassert ved Bellingen og Inns sine medlemmer kan fritt 

bruke den. Båten har vært brukt enkelte helger sommeren 2021, men det er fortsatt enkelte ledige 

dager – oppfordre derfor medlemmene til å benytte seg av dette tilbudet!  

 

Bedring av mobilsignalene i området 
Styret har i flere år arbeidet opp mot Telenor for å bedre mobilsignalet i området. Telenor lovte at 

denne skulle monteres i løpet av sommeren 2021, men nå var det problemer pga Corona-en som 

gjorde at de ikke fikk satt opp ny mast. Det siste svaret vi fikk fra dekningsdirektør Bjørn Amundsen i 

Telenor (5/10-21) var at det «Håper å være ferdig her i løpet av sommeren 2022» Vi får krysse fingre 

og håpe at det kommer på plass. Styret tror dette vil bli veldig positivt og det vil bedre både dekning 

og kapasitet for alle i området.  

Ut fra søknaden fra Telenor i 2019 skal den nye masten plasseres på toppen som er angitt med en 

knappenål på kartet under.  

 

Hjertestarter 
Styret fikk et spørsmål fra enkelte av medlemmene om vi ikke kunne være med å støtte to 

hjertestartere i området rundt Sandvika. Vi diskuterte dette i styret og er veldig skeptisk til ansvaret 

vi tar på oss i forhold til å holde disse i funksjon til enhver tid samt at det også var usikkerhet i forhold 

til plassering. Styret ønsker heller å støtte Norsk luftambulanse.  

Antall medlemmer 
Det siste året har vi hatt 111 betalende medlemmer.  

Inns hytteeierforening er den eldste foreningen i Åbo/Sandvika området og er interesseforening for 

alle hytteeierne som ikke har noen annen forening. Det er de siste 20 – 30 årene etablert mange slike 

foreninger.  

Totalt i området er kanskje 150 hytter som ikke naturlig sokner til noen annen forening, og vi har 

prøvd å få flere av disse til å bli medlemmer i Inns.  
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Styret er veldig mottakelig for forslag til aktiviteter eller investeringer som medlemmene synes er 

nyttige.  

 

Regnskap for 2021 

 

 

Stiklestad 1. mars 2022 

 

 _____________________ _____________________ _____________________ 

  Gunnar Nossum Bodil Runde Vigdis Skrove 

 Leder Kasserer Sekretær 

 

 _____________________ _____________________ 

 Harry Olsen Petter Ivar Valbekmo 

 Styremedlem Styremedlem 


